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Datum  
Tid 
Plats 

2023-09-21 
Kl. 1900 
Jitsi-möte 

Närvarande Stefan Fägerhall SM0ASB (ASB) 

Gunnar Lövsund SM0BYO (BYO) 

Kalle Färdigh SM0NUE (NUE)  

Lasse Jacobsson SM0FDO (FDO)  

Nils Willart SM0FNV (FNV)  

Joacim Wiberg SM0TXD (TXD) suppleant  

Möte nr. 2023-08 Frånvarande Joakim Svanfeldt SA0BSJ (BSJ)  

Göran Björk SM0IKR (IKR)  

Gun Ahtola SM0YDQ (YDQ) suppleant 

Protokoll vid styrelsemöte              Rev. B 
Nr. Kommentar 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande Stefan/ASB öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Gunnar/BYO utsågs till sekreterare för detta möte. 
Kalle/NUE och Nisse/FNV valdes till att justera detta protokoll. 
Mötet genomfördes via Jitsi meet.  

 

§2 Är mötet beslutsmässigt? 
Mötet befanns vara beslutsmässigt. 5 ledamöter deltog av 7 ordinarie. 1 suppleant deltog. 
Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemöte 2023-08-17 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Ekonomi 
 
Aktuell kontoställning 2023-09-21 
Bank 1 149 085 kr 
Bank 2 25 000 kr  Återställningsfonden 
Plusgiro 22 526 kr  
Växelkassa 1 401 kr 
Kassa 8 175 kr Frimärken 
Summa 206 187 kr 
  
Större inkomster (>500 kr)  2023-08-18—09-21 

 Elstöd 4 085 kr  

 Försäljning 3 531 kr Tradera och kontant  

 Kursavgifter 3 400 kr  

 Förtäring 634 kr  

 Medlemsavgifter 500 kr 
  

Större utgifter (>500 kr)  2023-08-18—09-21  

 El 538 kr 

 Övrigt 1 926kr   
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Kommande större utgifter 

 Hyra klubbstuga 9 794 kr 

 Ny utebelysning 1 998 kr 

 El 566 kr  

 Hyra skylift ? 

 Medlemsbladet tryck och porto ? 
 
Övriga noteringar 

 Inkomster 2023: 125 164 kr  Kostnader 2023: 104 374 kr Resultat 2023: 20 790 kr 
  

§5 Skrivelser/externa kontakter 
 
Inkomna skrivelser 

 Vi har fått besked från Skatteverket att vi är berättigade till elstöd med 4084 kr. Beloppet är utbetalat. 
 

Utsända skrivelser 

 ASB har ansökt hos Haninge kommun om ekonomiskt stöd för Prylmarknaden. Ansökan har inte 
beviljats. 

 
Kontakter 

 Inget. 
 

§6 Lägesrapporter 
 
AMPRNet 

 Installationen på Gålö och Brandbergen fungerar nu. Det innebär att vi kan köra internet via denna 
lösning. Den tidigare mobillösningen kommer att finnas kvar som en reserv. 

 
Antenner och belysning 

 ASB har hyrt skylift och jobbat med lilla masten. Där har bytts belysning och monterats 50 MHz antenn 
med rotor. 

 
Kolmila på Gålö 

 Vi ska delta med en station för att demonstrera amatörradio. Antenn och tält sätts upp på fre 29/9 och 
stationen bemannas lör 30/9 och sön 1/10 kl 12-16 av bl.x. FDO, NUE, Linus/SM5OUU. 

 Signalen SE0MILA är bokad. 
 
JOTA/JOTI 

 Planeras till 20-22 oktober. FDO och FNV organiserar ihop med Västerhaninge Sjöscoutkår. Ett embryo 
till program innehåller bl.a. QRP-aktivitet och rävjakt. 

 Signalen SJ0TA är bokad. 
 
Prylmarknaden 28/10 

 Hittills är c:a 20 bord bokade av utställare. Flera kan förväntas. 

 YL-baren ser ut att kunna lösa sig. 

 Beslutat att DL-möte ska kunna genomföras i samband med marknaden. 

 Planeringsmöte för Prylmarknaden tas i samband med styrelsemöte 19/10. 
 
Höstens mötesschema 

 TXD ansvarar för höstprogrammet och rapporterar att mötesvärdar är utsedda för onsdagskvällarna. 
 
Uppföljning av certifikatkursen 

 ASB har mailat till kursdeltagare som inte varit aktiva under 2023 och försökt få dem att gå vidare.  
40 – 50 st är berörda. 

 FDO har kontaktat DL2 om att nya provförrättare måste finnas i det distriktet. 
 
Certifikatprov 

 Prov genomfördes 19/8. 4 deltagare godkändes. Micke/SM0LYC var provförrättare. 
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SK0QO web och webmaster 

 Vår befintliga hemsida körs på ett program som numera saknar support. Det innebär att vi måste ta 
fram en hemsida på någon annan plattform. Kanske göra tydligare gränser mellan allmän information 
och teknisk information. 

 Vår webmaster Christer lägger ner ett imponerande stort jobb på att hålla hemsidan levande, men 
önskar att bli avlöst som webmaster. 

 
SödRa-bladet 

 FDO efterlyste som vanligt mera artiklar för att det ska bli en tidning. Det brådskar!!! 
 
Bullen 

 Det har allmänt diskuterats om Bullens vara eller inte. DL0/Johan vill absolut att den ska finnas kvar 
och att vi både måste öka antalet lyssnare och läsare. 

 
Tester 

 SAC-testen CW-delen kördes 16-17 september från Gålö. 1225 QSO blev resultatet. 
 

§7 Uppföljning och uppdatering av Att-göra-lista (bilaga 1)  
ASB uppdaterar listan. Några punkter: 

 Övningsdag för mastarbeten ska föregås av ett föredrag av FNV 

 Vem kan informera om satellittrafik? FNV ska höra med Jan-Olov/IFP. 

 Ytterligare målning av stugan ska göras under 2024. 

  

§8 Nästa möte 
2023-10-19 
2023-11-16 
Samtliga möten kl. 1900 på Gålö och/eller JITSI. 
 

§9 Övriga frågor 
 
Haningedagen 2024 

 Haningedagen 2023 hade en stor mängd utställare och mängder besökare. Vi borde fundera på ett 
deltagande 2024 för att visa upp SödRa på något sätt.  
 

§10 Mötet avslutas 
Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 

 
 
Bilagor:  
Bilaga 1. Att-göra-lista 2023-09-21 
 
 
 
 
Vid pennan: 
     
____________________________    
Gunnar Lövsund/SM0BYO     
 
 
 
Justeras:        Justeras:     
   
____________________________     ____________________________  
Karl-Erik Färdigh/SM0NUE      Nils Willart/SM0FNV 
 


